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I Thessalonians 5:18, Philippines 4:4-8

I Thessalonians 5:18 “give thanks in all circumstances; for this is God’s will for you in Christ Jesus.”
Philippines 4:4-8  Rejoice in the Lord always. I will say it again: Rejoice! 5 Let your gentleness be evident to all. The Lord is near. 6 Do not be anxious about anything, but in every situation, by prayer and petition, with thanksgiving, present your requests to God. 7 And the peace of God, which transcends all understanding, will guard your hearts and your minds in Christ Jesus. 8 Finally, brothers and sisters, whatever is true, whatever is noble, whatever is right, whatever is pure, whatever is lovely, whatever is admirable—if anything is excellent or praiseworthy—think about such things. 
Sermon Outline: Three Different Words for Giving Thanks in the Bible
1. Grace
Romans 1:8 “ First, I thank my God through Jesus Christ for all of you, because your faith is being reported all over the world.”
             Romans 7:25 “Thanks be to God, who delivers me through Jesus Christ our 
             Lord! “

2. Giving Thanks

I Corinthians 11:24  “and when he had given thanks, he broke it and said, ‘This is my body, which is for you; do this in remembrance of me.’”

3. Thanksgiving, Praise & Confession

Psalm 106:1  “ Praise the LORD. Give thanks to the LORD, for he is good;
his love endures forever.”








11-20-2016                                            感恩的態度             周修强牧師
                  帖撒羅尼加前書 5:18，腓立比書 4:4-8

帖撒羅尼加前書 5:18  ＂凡事謝恩；因為這是神在基督耶穌裡向你們所 定的旨意。＂

腓立比書 4:4-8  你們要靠主常常喜樂。我再說，你們要喜樂。5當叫眾 人知道你們謙讓的心。主已經近了。6應當一無罣慮，只要凡事藉著禱 告、祈求，和感謝，將你們所要的告訴神。7神所賜、出人意外的平安 必在基督耶穌裡保守你們的心懷意念。8弟兄們，我還有未盡的話：凡 是真實的、可敬的、公義的、清潔的、可愛的、有美名的，若有甚麼 德行，若有甚麼稱讚，這些事你們都要思念。
講道大綱：聖經内三個感恩的字
   1.   ＂恩典＂的感恩
	羅馬書 1:8 ＂第一，我靠著耶穌基督，為你們眾人感謝我的
     神，因你們的信德傳遍了天下。＂
     
	羅馬書 7:25＂感謝神，靠著我們的主耶穌基督就能脫離了＂
     
2.	＂祝謝＂的感恩

	哥林多前書 11:24 ＂祝謝了，就擘開，說：這是我的身體，
     為你們捨的，你們應當如此行，為的是記念我。＂

4.   ＂感謝，讚美和懺悔＂的感恩

	詩篇 106:1  ＂你們要讚美耶和華！要稱謝耶和華，因他本為
   善；他的慈愛永遠長存！＂



 


